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Formandens

Det meddeles herved, at der afholdes øko
nomiudvalgsmøde
torsdag, den 15. november 1979, kl. 16.00 

på Jægerspris rådhus, udvalgsværelse II,
med følgende

D A G S O R D E N  :

Vedr. 1. justering af Jægerspris kommunes 
udbygningsplan for folkeskolen og fritids
virksomheden.
Planen er sidst revideret og godkendt i 
efteråret 1978.
Fælleslærerrådet har afgivet sin erklæ
ring fra møde den 12. nov. 1979. 
Erklæringen er afgivet på grundlag af 
udbygningsplanen fra 1978 og fremlægges 
i skolekommissionens møde.
På mødet fremlægges der et administrativt 
oplæg fra skolekommissionen spec. vedr.:
l) Fastsættelse af strukturen for det sam

lede skolevæsen og for den enkelte sko
le.

2) Spørgsmålet om evt. etablering af ny 
forskole i Gerlev.

3) Uddybning og bemærkninger til struktu
ren.

4) Ny befolknings- og elevprognose pr. 
den 1, sept. 1979.

5) Klasse- og elevtal for hver skole og 
for det samlede skolevæsen,

6) Forventet lærerbehov.
7) Tidsplan.
Skolekommissionen den 14/11-79 i
Gunnar Pam forbeholder sig ret til at
fastholde forslaget vedr. etablering af
en 1-sporet 5 klasset skole i Gerlev.
Fælleslærerrådet henviser til den afgivne
erklæring og supplerer således:



Bemærkningerne vedr. Sogneskolens afsnitf 
opdeling udsættes til 2. justering eller 
senere, idet skolen og fælleslærerrådet 
ønsker at fremsætte forslag til skolens 
inddeling sideløbende med projekteringen 
for Sogneskolens ombygning.
Skolekommissionen fremsender forslaget mc 
anbefaling.
Kulturelt udvalg den 15/11-79:
Et flertal i udvalget (3 mdl.) anbefaler 
skolekommissionens og fælleslærerrådets 
indstillinger til økonomiudvalget og by
rådet.
1 mdl. ønsker ikke at tage stilling, ide
der tages forbehold for elevgrundlaget 
og de økonomiske konsekvenser for en ny 
skole i Gerlev.
1 mdl. fastholder i princippet etable
ringen af en ny skole i Gerlev.

Vedr. udbetaling af ulempegodtgørelse 
og diæter til lærerpersonalet i forbin
delse med deltagelse i pligtige møder, 
klasseekskursioner, lejrskoler og stu
dierejser m.v.
Kulturelt udvalg indstillede fra møde 
den 5. nov. 1979 til økonomiudvalget, 
at den lokale diætordning skulle bort
falde efter indførelse af ulempegodt
gørelse.
Kulturelt udvalg den 15/11-79:
let indstilles til økonomiudvalget og 
byrådet, at ordningen opretholdes, ind
til der foreligger klare retningslini
er fra Kommunernes Landsforening eller 
finansministeriet.
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